

8D5N JAPAN FLOWER FEST + ALPEN ROUTE TOUR

日本赏花物语+立山黑部游 (JSA)



富士芝櫻
Shibazakura



阿尔卑斯路线-
立山黑部雪壁
Alpen Route Snow Wall



足利花卉-紫藤花
Ashikaga Flower Park Wisteria



白川乡合掌村
Shirakawago Village



海滨公园粉蝶花
Hitachi Seaside Park Nemophila

ITINERARY 行程表

第一天 吉隆坡-关西机场 (无餐)

集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机前往大阪。

第二天 京都-岐阜市 (午/晚餐)

抵达大阪后前往指定京都。

锦市场 当地人称之为“京都厨房”的地区，因为它在支持京都食品工业方面起着巨大的作用。这里已经进行了400年的业务，在世界上最富有的烹饪环境之一，你将有机会品尝一些你生命中最新鲜的食物。

清水寺 始建于778年，是京都最古老的寺院，本堂前悬空的清水舞台是日本国宝级文物。

三年坂 在清水寺外面具有京都独特风情的坡道，这里被列入日本重要传统的建造物群保护地区。充满古老风韵的建筑，有许多和风浓郁的土特产商店。

金阁寺 寺内核心建筑舍利殿的外墙全部贴以金箔装饰故称为“金阁寺”。

昆泰撒大垣酒店或同级

第三天 岐阜市-金泽市-富山县 (早/午/晚餐)

高山市三町古街 高山市是日本岐阜县北部的一个市，建于16世纪，也是日本面积最大的市。距今已有400多年的历史。整个街道都是典型的日本古朴的传统棕黑色的木建筑，实木门，格子窗的平房，古色古香。

白川乡合掌村 1995年被列入世界文化遗产。合掌造式民居屋顶呈三角形，是当地居民为了抵御严寒和大雪创造出的适合大家族居住的建筑形式。

金泽野町APA酒店或同级

第四天 金泽市-富山县-长野 (早/晚餐)

阿尔卑斯路线 立山黑部阿尔卑斯路线是日本长野县立山，富山和大町之间的山地观光路线。整条路线于1971年6月1日开放。

** 受天气影响和地方当局的最终确认。

蓼科环境小屋酒店或同级

** 开花的状况会因气候或季节的因素影响，敬请谅解。

** 以上行程顺序之安排依当地情况调整

第五天 长野-富士山-东京 (早/午/晚餐)

富士山 登上五合目观美景。

河口湖 是富士五湖的面积第二大，位于最低的海拔。

富士芝樱花节 是全国观赏富士芝樱最好和最受欢迎的场合之一。

忍野八海 是日本山梨县山中湖和河口湖之间忍野村的涌泉群。因为错落有致地散布着八个清泉，“忍野八海”故而得名且名扬四方。

新宿玫瑰花园酒店或同级

第六天 东京-茨城县-栃木县-东京 (早/晚)

日立海滨公园 是一个宽敞的公园，位于茨城县，拥有350公顷的绿地和时令鲜花。

足利花卉公园-紫藤花 在日本观看富士花的最佳地点之一。

新宿玫瑰花园酒店或同级

第七天 东京 (早/午/晚餐)

东京都厅 简称Tochō，东京都政府总部设在东京23个地区，构成整个东京都市的乡镇和村庄。

筑地市场 是东京市中心的一个大型鱼类，水果和蔬菜批发市场。

阿美横町 是沿着Okachimachi和上野站之间的山手线路的繁忙的市场街道。

浅草神社 毗邻浅草寺，供奉浅草寺创办的土师真中知命、桧田浜成知命、桧前武成知命三尊神。神社的大殿是典型的日本建筑，主要是当地人在祭拜。每年5月会举行三社祭，不仅仅是当地人，许多外国人也会专程前来参加。

仲见世商店街 日本最古老的商店街之一，是从雷门通往浅草寺前广场的一条参拜道路。

银座 银座是东京最著名的高档购物，餐饮和娱乐区，拥有众多百货公司，精品店，美术馆，餐厅，夜总会和咖啡馆。也是东京最昂贵，高档的地区之一，与路易威登，香奈儿，爱马仕，戴比尔斯，蒂芙尼和苹果等高档零售店相似。

第八天 吉隆坡 (机上用餐)

抵达吉隆坡国际机场。返回温暖的家。

★★ 行程亮点 ★★

一次游览日本3大必访花园

足利花卉紫藤花

富士芝樱

海滨公园粉蝶花

震撼视觉的日本黑部立山 雪壁之旅

特色风味

天妇罗套餐-温泉料理
日式海鲜火锅-日式烧烤自助餐

出发日期

航空公司

成人(两人一房)

小孩(占床)

小孩(不占床)

航班时间



8D5N JAPAN FLOWER FEST + ALPEN ROUTE TOUR

日本赏花物语+立山黑部游 (JSA)



富士芝樱
Shibazakura



阿尔卑斯路线-
立山黑部雪壁
Alpen Route Snow Wall



足利花卉-紫藤花
Ashikaga Flower Park Wisteria



白川乡合掌村
Shirakawago Village



海滨公园粉蝶花
Hitachi Seaside Park Nemophila

ITINERARY 行程表

DAY 1 KUALA LUMPUR DEPARTURE (NO MEAL)

Assembly at airport for departure flight.

DAY 2 ARRIVAL KANSAI - GIFU (L/D)

Arrival Kansai airport, transfer to Kyoto, visit to **Nishiki Market** - An area known to locals as the Kitchen of Kyoto as it plays a huge part in supporting the Kyoto food industry. Business has been conducted here for the past 400 years and with one of the richest culinary atmospheres in the world you will have a chance to sample some of the freshest food of your life.

Kiyomizu Temple - It was built at the end of the 8th century. The main hall was constructed in the 17th century, and is famous for its location overhanging a cliff.

Sennenzaka - the oldest and most atmospheric streets in Kyoto, paved with flagstone and crowded with traditional wooden storefronts, tea houses and restaurants. Wandering the neighborhood is an also an excellent antidote to temple fatigue.

Kinkakuji Temple - Kinkaku-ji is one of Kyoto's leading temples. Its formal name is Rokuon-ji.

Hotel Quintessa Ogaki or similar

DAY 3 GIFU - KANAZAWA/TOYAMA (B/L/D)

Takayama Sanmachi - Sanmachi Suji is a collection of three streets that make up Hida Takayama's famous historic district.

Shirakawago Village - Shirakawa-go is situated at the foot of Mt Haku in northwestern Gifu Prefecture. It is a quiet mountain village with rice fields and a river running through it. 114 thatched roof stand together in the village, which was registered as a UNESCO World Heritage Site in 1995.

APA Hotel Kanazawa Nomachi or similar

DAY 4 KANAZAWA/TOYAMA - NAGANO (B/D)

Alpen Route - The Tateyama Kurobe Alpine Route is a mountain sightseeing route between Tateyama, Toyama and Omachi, Nagano, Japan. The whole route opened on June 1, 1971.

** is subject to weather conditions and final confirmation from the Local Authorities.

Ambient Tateshina Hotel Nagano or similar

DAY 5 NAGANO-MT FUJI-TOKYO (B/L/D)

Mount Fuji - The highest point accessible to cars, Mt. Fuji 5th Station serves as the gateway for scrambling up rugged Mt. Fuji.

Lake Kawaguchiko - is the second largest of the Fuji Five Lakes in terms of surface area, and is located at the lowest elevation.

Fuji Shibazakura Festival - is one of the best and most popular occasions nationwide to see shibazakura.

Oshino Hakkai - is a spring water pond that emits a water source to the subsoil water of Mt. Fuji.

Rose Garden Hotel Shinjuku or similar

DAY 6 TOKYO-IBARAKI-TOCHIGI-TOKYO (B/D)

Hitachi Seaside Park - is a spacious park in Ibaraki Prefecture featuring a variety of green spaces and seasonal flowers spread out across 350 hectares

Ashikaga Flower Park Wisteria - one of the best spots to view fuji flowers in Japan.

Rose Garden Hotel Shinjuku or similar

DAY 7 TOKYO (B/L/D)

Tokyo Metropolitan Building . Tsukiji Market . Ameyoko street

Asakusa Temple - It is Tokyo's oldest Buddhist temple, and one of its most significant.

Nakamise Street - is approached via the Nakamise, a shopping street that has been providing temple visitors with a variety of traditional, local snacks and tourist souvenirs for centuries.

Ginza - is Tokyo's most famous up market shopping, featuring numerous department stores, boutiques, art galleries, restaurants and cafes.

DAY 8 ARRIVAL KUALA LUMPUR (MOB)

Arrival Kuala Lumpur.

** Sequence of itinerary is subject to change based on local condition.

** Flowering condition will be affected by the climate factors and seasonal condition. we apologize for the inconvenience caused.

TOUR HIGHLIGHTS

Ashikaga Flower Park Wisteria
Shibazakura
Hitachi Seaside Park Nemophila

THE STUNNING VIEW
JAPAN ALPEN ROUTE
SNOW WALL

SPECIAL FLAVOR

Tempura Set
Hotspring Resort Dinner
Seafood Hotpot
BBQ Buffet



Dep Date / Airlines

Adult (twin)

Child (w bed)

Child (no bed)

Flight Schedule

